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Poleg cest, lepše tudi središče vasi
Z novimi kilometri asfalta, ki so ga dobili tik

pred koncem lanskega leta, se krajanom Rakitne
končno le uresničuje njihova dolgoletna želja:
asfalt vse do Preserja, tako da Rakitna ne bo več
odrezani hribovski otok onstran Krima. Gradbin-
ci (SCT) so vztrajali na regionalki še decerabra (v
daljši odjugi, ki je sledila snegu), z delom pa naj bi
nadaljevali letos, ko naj bi asfaltirali še preostale
štiri kilometre ceste do Preserja. Nova cestna
trasa je občutno širša kot je bila stara, zato zahte-
va tudi veliko zemeljskih del.

»Vseh sredstev za gradnjo ceste Rakitna-Prt-
serje je 66 milijonov tolarjev (investitor je Repu-
bliška skupnost za ceste). Morda pa bo kak reba-
lans in se bo še kaj našlo«, pravi novi in že
nekdanji tajnik KS Raktina Janez Klemenc.

Še to pomlad naj bi steklo tudi asfaltiranje
krajevne krožne poti Za hribi in ceste v Boršt.
Skupna dolžina obeh cest znaša kake tri kilome-
tre. Tudi tu naj bi bil izvajalec del SCT, kot
najboljši ponudnik. Krožna pot Za hribi poteka
večidel po vikendaškem naselju, zato naj bi viken-
daši prispevali tudi največ sredstev (predvidoma
prek tisoč mark na gospodinjstvo). Pogodbeno
vrednost del na obeh cestah cenijo na med 11 in
12 milijonovtolarjev; kakih 11 odstotkov sredstev
je prispevala KS iz komunalnega prispevka.

KS Rakitna je razen tega vložila proSnjo za
priglasitev del še za dve cesti: za cesto v Hribu in
cesto v Nakličev konc, v skupni dolžini 1,5 kilo-
metra. Predračunska vrednost tu znaša 5,3 milijo-
na tolarjev. Upajo, da jim bo vsaj nekaj denarja
primaknila tudi občina, sicer bo moralo v Nakliče-
vem koncu vsako gospodinjstvo prispevati kar po
5.000 mark. Ob pomoči občine, naj bi plačali pol
manj.

Vsaj že kaki dve leti je narejen tudi projekt za
ureditev ceste v Novake (dolge nekaj nad 2 kilo-
metra), vendar se, kot pravijo na KS, za zdaj še
niso odločili za izvajalca del.

Fontana in lipa sredi vasi
Šola na Rakitni je v zadnjem času dobila igriš-

če, ki ga je zdaj treba samo še asfaltirati. Potrebna
igrala sta priskrbela KS in otroški vrtec. Novo
asfaltno prevleko naj bi dobila tudi cesta v središ-
ču vasi, sam center pa naj bi okrasili z zelenico,
fontano in lipo. Tu pa bo tudi obračališče za
avtobus in nekaj parkirišč.

Lani so Rakičani razširili pokopališče in obno-
vili pokopališki zid, samo pokopališče pa je dobilo
tudi novo mrliško vežico, za katero načrt je izdelal
arh. Andrej Mlakar (ta je izdelal tudi načrt za
ureditev središča vasi). Poslikavo oken na vežici

je opravila Katarina Toman. Mrliško vežico so
gradili tri leta, pri čemer vrednost opravljenih del
cenijo na okrog 6 milijonov tolarjev. Polovico
tega denarja je prispevala občina.

Iz konzorcija ni bilo nič
Rakičanom ne manjka idej, kako turistično oži-

viti njihov z lepotami in zdravim zrakom bogati
kraj. Žal pa vse skupaj ostaja le na pol poti.
Načrtov, kaj vse bi se denimo dalo napraviti
v okolici jezera, ki privablja še največ izletnikov,
za zdaj ni moč uresničiti. saj ni rešeno še niti
lastništvo jezera. Več nekdanjih lastnikov zemljišč
okrog jezera je vložilo zahtevek za denacionaliza-
cijo. Kaka polovica zemljišč pa je družbena last.
Ta bodo v prihodnje prišla v last bodoče občine
(Rakičani bi radi dobili status gorske občine).

V turizmu na Rakitni pa ne teče vse tako, kot bi
radi tudi zavoljo slabe usklajenosti med posamez-
nimi turističnimi in gostinskimi delavci.

»Skušali smo ustanoviti nekakšen konzorcij no-
silcev gostinskih in turističnih dejavnosti v kraju,
a iz tega žal ni bilo nič,« je razočaran predsednik
sveta KS Peter Kovačič. »Še letos bo skušala KS
vse te Ijudi spet sklicati skupaj, morda se bo
potem premaknilo.«

BRANKO VRHOVEC
Pogled aa prenovljeno mrliško veiico, ki sodi
vprenovo osrednjega vaškegajedra na Rakitni


